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Notulen voorjaarsvergadering d.d. 15 mei 2024 

 

Aanwezig (van bestuur zijde) : A. Hoogendoorn,  R.Slim,  W. van ’t End,  L. Albers, en  

H. Albers. 

De afgevaardigden van 16 verenigingen. 

Afwezig (m.k.): De afgevaardigden van B.C. Dronten, Bosgenoegen, K.O.T., O.O.O., 

     en De poedel. 

     H. Dammers (ere lid) 

 

Opening door de voorzitter. 

De voorzitter opent klokslag 20.00 uur de vergadering door alle aanwezigen van harte 

welkom te heten. Door omstandigheden (avond vierdaagse te Leusden) kon de 

vergadering door parkeerproblemen daar niet plaatsvinden en konden we door de 

spontane medewerking van de vereniging 2Brothers naar deze locatie uitwijken. 

Voor een ordentelijk verloop van de vergadering wordt een ieder verzocht het woord te 

voeren indien hij/zij hiervoor van de voorzitter toestemming heeft, zodat een onderlinge 

discussie uitblijft. 

De voorzitter meldt dat er helaas dit jaar weer enkele van onze leden zijn overleden, 

waarbij in het bijzonder enige woorden van dank worden uitgesproken over Ellie de 

Graaf, die enige jaren als bestuurslid van ons district heeft gefunctioneerd. De voorzitter 

verzoekt de vergadering enige tijd stilte in acht te nemen ter nagedachtenis aan hen. 

 

Mededelingen en ingekomen stukken: 

Er zijn geen mededelingen. 

 

Notulen najaarsvergadering d.d. 5-11-2023. 

Deze worden zonder op- en/of aanmerkingen goedgekeurd. 

Besluitenlijst. 

De besluitenlijst zoals deze is toegevoegd bij de agenda van deze vergadering wordt 

doorgenomen. 

 

Jaarverslag secretaris over 2023. 

Het jaarverslag van de secretaris wordt goedgekeurd. 

 

Financiën: 

A   Begroting 2024/2025 

M. Kamerbeek (D.O.S.) merkt op dat er in de toelichting in de tekst wordt gesproken 

over “verlaging” Dit moet echter zijn “verhoging”. 

De vergadering keurt de begroting, zoals deze is gepresenteerd, goed. 

     B   Vaststelling contributie 2024/2025. Het bestuur stelt voor om de  

contributie vast te stellen volgens de onderstaande bedragen: 

senioren avondcompetitie € 20.= ; senioren dagcompetitie € 20.=;    senioren dag- en 

avondcompetitie € 34.= en jeugd € 10,.=  

De vergadering keurt met algemene stemmen de contributie, zoals is voorgesteld, goed. 

      C.  Verkiezing leden FAC.  

Als nieuw lid van de kascontrole commissie wordt de heer H. van Dijk (BV Hoevelaken) 

als kandidaat voorgesteld en door de vergadering benoemd. 

 

Voorjaarsvergadering KNBB. 

 De agenda voor deze vergadering is nog niet in het bezit van het bestuur, zodat hierover 

geen mededelingen kunnen worden gedaan. 
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Bestuursverkiezing 

Periodiek aftredend en herkiesbaar R. J. Slim, secretaris (herkiesbaar voor maximaal één 

jaar), L. Albers en H. Albers. 

Het bestuur stelt voor om D. Dignum te kiezen als algemeen bestuurslid. 

De aftredende bestuursleden worden unaniem herkozen. De door het bestuur 

voorgestelde kandidaat D. Dignum wordt unaniem gekozen. Hij zal de functie van   

L. Albers, zijnde wedstrijdleider PK, overnemen. 

Op de vraag van dhr. H. Broer (D.O.S.) wat Lilian nu gaat doen antwoordt de voorzitter 

dat zij als algemeen bestuurslid zal gaan functioneren. 

      

Website district.  

Deze functioneert naar behoren. 

Dhr. F. Meulensteen (BV Leusden) merkt op dat de standen zoals gepubliceerd op de site 

van het district niet overeenkomen met die zoals deze staan vermeld in Biljartpoint. Hij 

vindt dit misleidend want uiteindelijk is Biljartpoint leidend. Hij verzoekt de 

wedstrijdleider hier dan ook mee te stoppen. 

Dhr. D. Bouwhuis (BOK) is het hiermee eens. 

Dhr. M. de Wit (BOK) merkt op dat op de site diverse lijsten staan gesorteerd op 

discipline en niet op datum en vindt dit vaak onhandig. 

Antw. Met enig zoekwerk kan de lijst gesorteerd op datum worden gevonden. 

 

Onderscheidingen. 

Er zijn geen onderscheidingen. 

 

Bekrachtiging voorstellen wedstrijdleidersvergadering van 4 april 2024 

voorstellen bestuur.  

a. Systeem puntentelling competitie. (Belgisch – of puntensysteem.) 

Tijdens de WL vergadering heeft de meerderheid aangegeven voor het “oude” zgn. 

Belgische systeem te kiezen. 

Naar aanleiding van verschillende reacties van leden is gebleken, dat in de hogere 

klassen er een voorkeur voor het puntensysteem is. Het bestuur heeft dan ook besloten 

om alleen in de hogere klassen ( A1, B1, en C1) het puntensysteem toe te passen en in 

de overige klassen het “Belgisch” systeem. 

Dhr. D. Bouwhuis (BOK) vindt het merkwaardig dat het bestuur nu met een ander 

voorstel komt dan dat er op de wedstrijdleiders vergadering is besproken en kan nu niet 

meer zijn achterban (verenigingsleden) raadplegen. Hij stemt daarom dan ook tegen dit 

voorstel.  

Dhr. A. Dronkelaar (2Brothers) is ook tegen dit voorstel.  

Het voorstel wordt door de vergadering alsnog met een meerderheid van stemmen 

aangenomen. 

b. Halverwege de competitie verlagen indien van toepassing. Is in het 

verleden besloten niet te doen.  

Het blijkt dat in de meeste districten van de KNBB wel verlagingen halverwege de 

competitie worden doorgevoerd. Ons district zal dan ook vanaf heden hierin meegaan en 

dus, indien van toepassing, halverwege verlagen. 

c. Finale driebanden groot 1e klasse laten spelen met maximaal 6 

deelnemers. Bij 8 deelnemers duurt deze finale te lang. 

Dit voorstel wordt door de vergadering bekrachtigd. 

Dhr. F. van Doorn (LBV’23) is van mening dat een finale met 6 deelnemers problemen 

kan geven met de tafelindeling. 

Antw. Indien handmatig de eerste partijen worden ingevoerd geeft het programma de 

verdere indeling aan. 
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Behandeling voorstellen door verenigingen ingediend. 

Er zijn geen voorstellen door verenigingen ingediend. 

Dhr. H. Broer (D.O.S.) merkt op dat zijn vereniging samen met BV Leusden tijdens de 

wedstrijdleiders vergadering een reeks van voorstellen heeft ingediend waarvoor hij nu 

alsnog bekrachtiging van de vergadering wil hebben.  

De secretaris merkt op dat deze voorstellen puntsgewijs uitvoerig zijn behandeld tijdens 

de genoemde vergadering (zie hiervoor de betreffende notulen) en dat deze voorstellen 

nu niet meer worden behandeld tijdens deze vergadering.  

De relevante voorstellen uit deze wedstrijdleiders vergadering zijn al behandeld bij het 

voorgaande agendapunt. 

 

Uitreiking prijzen competitie 2023/2024. Niet afgehaalde prijzen komen te 

vervallen. 

Met de gebruikelijke woorden van dank en loftuitingen reikt de wedstrijdleider competitie, 

Wout van ’t End, de kampioenen in de diverse klassen en disciplines de daarbij 

behorende kampioen bekers uit. 

 

Rondvraag. 

Dhr. H. Broer (D.O.S.) Stelt voor om opnieuw een cursus voor wedstrijdleiders te 

organiseren gezien het succes van de voorgaande cursus. 

Antw. Het bestuur houdt dit in beraad. 

Dhr. B. Eggenkamp (BV Leusden) heeft geconstateerd dat er tijdens deze competitie 

tijdens de laatste 4 spelweken dubbelpartijen zijn gespeeld, waarna er voor de 

betreffende teams geen puntenaftrek is geweest. 

Antw. Dat is juist, de betreffende teams hadden echter geen enkel zicht op een 

kampioenschap en hadden dan ook hiervoor toestemming van de wedstrijdleider 

competitie. 

Verder stelt de heer Eggenkamp (BV Leusden) voor om de prijzen die hedenavond zijn 

uitgereikt te laten vervallen om zo de kosten in het district te drukken. Dit voorstel wordt 

door de vergadering verworpen. 

Dhr. F. Meulensteen (BV Leusden) vraagt naar de belangstelling voor een competitie 

driebanden klein in de dag competitie. 

Antwoord: Tot heden hebben zich 5 teams aangemeld. Dit is te weinig voor een 

volwaardige competitie. 

Dhr. M. de Wit (BOK) vraagt waarom er op de geloofsbrief o.a. staat vermeld:  

“niet stemgerechtigde afgevaardigde”. 

Antw. Indien er over een onderwerp, hetzij schriftelijk of bij hand opsteken wordt 

gestemd kan dit alleen worden gedaan door die persoon die op de geloofsbrief als 

stemgerechtigd staat aangemerkt. 

Dhr. A. Brom (De Baggelaar) vraagt of de wijzigingen, welke hedenavond zijn 

bekrachtigd, in het aanvullend reglement kunnen worden gezet om ze daarna op de site 

te zetten. 

 

Lilian Albers deelt mee, dat de wedstrijdkalender als definitief item op de site zal worden 

gezet. Verder verzoekt ze alle verenigingen hun mutaties binnen het bestuur aan haar 

door te geven zodat deze dan op de site kunnen worden gezet, zodat deze actueel blijft. 

 

Sluiting. 

Alvorens tot sluiting van de vergadering over te gaan vraagt de voorzitter de vergadering 

toestemming voor het opleggen van de gebruikelijke heffing wegens administratief 

verzuim aan die verenigingen die al of niet met kennisgeving  aanwezig zijn op deze 

vergadering. De vergadering gaat hiermee akkoord. 
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Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter deze vlot verlopen vergadering om 

21.35 uur nadat hij alle aanwezigen hartelijk dankt voor hun inbreng en een goede 

thuisreis wenst. 

 

Aldus opgemaakt te Voorthuizen, 

A. Hoogendoorn voorzitter a.i.     R. J. Slim, secretaris 

 

 

 

Besluitenlijst: 

 

1. Goedkeuring notulen najaarsvergadering d.d. 5-11-2023. 

2. Goedkeuring jaarverslag secretaris. 

3. Goedkeuring begroting 2024/2025. 

4. Vaststelling contributie seizoen 2024/2025. 

5. Benoeming dhr. H. van Dijk (BV Hoevelaken) tot lid kascontrole commissie.  

6. Herverkiezing aftredende bestuursleden en verkiezing D. Dignum tot algemeen 

bestuurslid. 

7. Bekrachtiging voorstellen wedstrijdleiders vergadering. 

8. Opleggen heffingen wegens administratief verzuim aan die verenigingen, die al of 

niet met kennisgeving afwezig waren. 


